
REPRÆSENTANTSKABSMØDE i SAGT i Stenstrup Forsamlingshus. 
Søndag den 16. juni 2024 kl. 10. 
 
22 stemmeberettigede grundejerforeninger deltog. 
 
Dagsorden: 
• Pkt. 1 Valg af dirigent 
Ad1)  
Kirsten Laage Petersen blev valgt. Dirigenten konstaterede, at repræsentantskabsmødet var lovligt 
indkaldt. 
• Pkt. 2 Bestyrelsens beretning 
Ad2)  
Formanden fremlagde bestyrelsens beretning. Blev gennemgået punktvist med spørgsmål.  
Er der flere steder hvor vejene bliver ødelagt? Der er stigende tung trafik. Per Ole fra bestyrelsen 
redegjorde for arbejdet i udvalget vedr. trafik/fartdæmpende foranstaltninger. 
Problem med affaldscontainere uden for egen grund- en enkelt grundejerforening har givet besked 
til den enkelte grundejer om deres ansvar med at holde containerne på egen grund. Pragmatisk 
løsning sendes ud med referatet.  
Problem med rabat som en del af vejen. Oplagt at tage debatten på de enkelte 
grundejerforeningers generalforsamlinger.  
Hvor er Lyngvejsprojektet p.t.? Flemming fra SAGT fortalte kort om projektet med mange gode 
tilbagemeldinger fra SAGTs medlemmer og at projektet er sat på pause fra kommunens side pga. 
manglende midler til projekteringen.  
Der arbejdes på at slutte de 3 sommerhusorganisationer sammen- det er i sin vorden og 
kommunen er træg med at efterspørge input fra de 3 organisationer.  
Problemer med kloakeringen visse steder.  
Beretningen blev godkendt med akklamation. 
• Pkt. 3 Forelæggelse og godkendelse af regnskab. 
Ad3)  
Karl-Anker fremlagde regnskabet. Godkendt. 
• Pkt. 4 Indkomne forslag jfr.§4 stk.7 – 
▪ bestyrelsen foreslår der bevilges max.150.000 kr. til eks. 
forundersøgelser, konsulentbistand, arbejdsmøder m.m. i 
forbindelse med afvanding/grundvandssænkning 
Ad4)  
Flemming motiverede forslaget- der er møde d. 3/8 for nogle involverede grundejerforeninger.  
Undersøgelserne skal kortlægge problemerne og give løsningsforslag. Mange positive 
tilkendegivelser fra mødedeltagerne. Kommunen kan måske presses ind i projektet pga. den fælles 
kloakløsning som belaster området. Undersøgelsen skal foregå i tæt samarbejde med kommunens 
vandteam. Kommunens data omkring grøfter og dræn er ikke ført ajour. Hold fast i de historiske 
skrifter så der er overblik over grøfter og dræn. 
Forslaget blev vedtaget med 21 stemmer for ,1 grundejerforening afholdt sig fra at stemme og 
ingen imod. 
• Pkt. 5 Forelæggelse og godkendelse af budget 2025– 
▪ herunder fastsættelse af kontingent (bestyrelsen foreslår kontingent = 12 kr. pr 



medlem) og rykkergebyr (uændret 100 kr. pr. rykker) 
Ad5)  
Budget blev ændret i forhold til vedtagelsen af punkt 4. Budget 2025 blev derefter vedtaget og 
kontingent godkendt. 
• Pkt. 6 Valg til bestyrelsen. 
▪ A. Kasserer Karl-Anker Thorn – for 2 år- villig til genvalg. Genvalgt 
▪ B. Bestyrelsesmedlem Flemming Vielsted – for 2 år- villig til genvalg. Genvalgt 
▪ C. Valg af Bestyrelsesmedlem Maj Lundqvist for 1 år – 
Maj Lundqvist ønsker ikke genvalg. Nyvalgt: Helle Nielsen 
▪ D. Suppleanterne Helle Nielsen og Steen Larsen – for 1 år- Steen Larsen genvalgt. 
▪ E. Revisor Søren Mielche – ønsker ikke genvalg. Nyvalgt-Steen Larsen 
▪ F. Revisorsuppleant – vacant. Nyvalgt: Dan Segerberg 
• Pkt. 7 Eventuelt. 
Ad7)  
Tjek lige jeres mail-adresse om den er korrekt opgivet til SAGT. 
 
Hjemmesiden bør opdateres. Bestyrelsens beretning bør ligge på hjemmesiden. 
 
Grundejerforening ved Lundbeck gør opmærksom på muligt forureningsproblem. 
Samme grundejerforening gør opmærksom på dumpning af jord i vores område. 
Grundejerforeningen har henvendt sig til ministeriet. Blev opfordret til at videregive skrivelsen til 
SAGT som så kan rette henvendelse til kommunen. 
Vedrørende møde mellem mange grundejerforeninger d. 3/8 om vandproblematikker. 
Initiativtager er Gudmindrup Enghave. 
Flemming Vielsted kontakter Gudmindrup for at gøre indkaldelsen åben og høre om kommunen 
deltager. 
SAGT udsender besked til vores medlemmer om resultatet af denne henvendelse. 
 
Kender SAGT noget til den vedtagne cykelsti ved Odden? Nej det er vejdirektoratets område. 
SAGT sender forespørgsel. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 
Formanden takkede for Majs store indsats i bestyrelsen og ønskede Helle velkommen i bestyrelsen. 
God sommer til alle. 
 
 
 
Referent Flemming Vielsted 
 
 
 
 
 
 



Mulig løsning vedr. skraldespande: 


